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Besluitenlijst van het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen  

 

Op:  18 september 2012 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  nader te bepalen 

 

Aanwezig: S.C.C.M. Bolten  voorzitter 

             

J.W. Boluijt   lid   

C.F. Zijlmans   lid 

W.J. van den Berge  lid 

W.A.M. Baartmans  lid 

G.G. de Neve   lid 

M.J.M. van Zundert   lid 

V.J. van den Bosch  lid 

  P.W.A. Lepolder  lid 

 

E.P.M. van der Meer  griffier 

  

Afwezig: J.G. Ooms  

1. Opening. 

Berichten van verhindering van De heer Ooms en de heer Van den Berge, De heer Ooms wordt 

vervangen door de heer Van Zundert.    

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

De voorzitter stelt Charissa van Dipte voor.  

Mededelingen: 

1. Krachtig bestuur Brabant: informatie verstrekken voor de raad van de 27
e
 om 18:30 uur definitief. 

De heer Boluijt vraagt of het college dan voltallig aanwezig is.  

2. In het presidium van juni is verzocht een afspraak te maken met de heer Nijssen. De voorzitter 

van het presidium geeft een toelichting hierop. Het advies is dit breder te trekken. Het presidium 

gaat daar mee akkoord.    

3. Esther Prent (burgercommissielid van GB/DLP) heeft aangegeven haar lidmaatschap wegens 

tijdgebrek niet verder voort te zetten en heeft haar ontslag ingediend. Kan voor het verlenen van 

het ontslag een voorstel en besluit voor de raad van september worden voorbereid? Het 

presidium gaat akkoord.  

4. VV Steenbergen heeft verzocht bij het presidium te polsen of u belangstelling heeft voor het 

afleggen van een bezoek met een andere uitleg van het onderwerp ‘kunstgrasveld’. Dit zou 

kunnen op vrijdagavond 28 september. Hier is belangstelling voor. De griffier geeft dit door aan 

de vereniging.   

5. Als herinnering: woensdag 26 september is de bijeenkomst van de regio voor de raadsleden, dit 

in het kader van de afspraak met de Regio om twee maal per jaar iets voor de raad te 

organiseren. Op het RIS (inloggen) staat de uitnodiging wanneer je op de URL klikt. Opgeven bij 

de griffier voor 20 september.    
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6. Audit committee van 24 september 19:00 uur – 20:00 uur met aansluitend overleg over het 

proces om te komen tot de bezuinigingsopgave. Het aansluitende overleg om 20:00 uur zal in de 

openbaarheid plaatsvinden.     

 

3. Vaststelling verslag van 11 juni 2011. 

Het verslag is akkoord.  

 

4. Evaluatie raadsvergaderingen van juni en juli 2012. 

De heer De Neve geeft aan dat de inauguratiespeech niet is rondgezonden. 

 

5. Evaluatie raadsvergadering van 5 september. 

Geen opmerkingen. 

 

6. Evaluatie commissie van 10 en 13 september en bepalen van de agenda van 27 september 

2012. 

Het presidium vraagt zich af of twee presentaties op één avond wel nodig is. Presentaties van 

externen ruim voor de datum van vergaderen afstemmen.   

 

Wethouder van Kesteren heeft aangegeven in de raadsvergadering een presentatie over Waterpoort 

willen geven. Hoe denkt het presidium hierover? Het presidium heeft hier geen behoefte aan in de 

raad. Er moet of schriftelijk toegelicht worden of het agendapunt dient uitgesteld te worden.  

 

Er is een raadsmededeling over de begroting van de ISD die per abuis niet op de agenda is 

geplaatst. Deze mededeling krijgt u morgen per mail, maar de bedoeling is tevens deze op de 

ingekomen stukkenlijst van september te plaatsen i.v.m. de reactietermijn op de begroting 2013 van 

de ISD. Een alternatief is deze op de agenda te plaatsen van de raadsvergadering of dit te doen bij 

‘vaststelling agenda’ indien hier behoefte aan is. Het presidium gaat daarmee akkoord? Ja.  

 

In de commissies is het volgende geadviseerd met betrekking tot de agenda voor de raad van 27 

september:  

A. Stukken: 

Bp Wipstraat 

Zendtijd SLOS 

Opritten Dinteloord  (onttrekking aan de openbare ruimte) 

Intrekken verordening brandveiligheid 

Jaarrekening en verslag SOM 

Verordening wet werk en bijstand  

Vaststelling plan schuldhulpverlening 

Legesverordening 

B Stukken 

RUD 

Aankoop Jachthaven  

Bp De Bongerd 

Evaluatie nota Volksgezondheid en WMO beleidsplan 

Verkoop Maria Regina 

 

7. 100-Dagen gesprek en functioneringsgesprekken burgemeester.  

De heer Van Zundert is van mening dat de evaluatie totaal dient mee te tellen voor de 

herbenoeming. Het presidium gaat akkoord met deze wijziging in de verordening.  

Waarom 100 dagen gesprek met vertrouwenscommissie. Aangegeven wordt door mevrouw Lepolder 

dat het ligt aan de intentie. De heer Boluijt geeft aan dat het presidium dit ook zou kunnen doen. Het 

presidium besluit het 100-dagen gesprek voor zijn rekening te nemen.  
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8. Bezetting griffie najaar 2012 en per 1 januari 2013. 

Akkoord. 

 

9. Planning raad 2013. 

Twee wijzigingen: aanbieden perspectiefnota eerder en het raadsuitje over de vakantie tillen. Ook 

kan er een extra commissie voor en na het zomerreces. De griffier bekijkt de mogelijkheden.  

 

10. Aandragen onderzoeksonderwerpen rekenkamercommissie.  

Het oude stadhuis met als opdracht of het eindsaldo klopt aangedargen door de heren De Neve, Van 

Zundert en Zijlmans en mevrouw Baartmans.  

De heer Boluijt: burgerparticipatie hoe vullen we dat in en wat is het rendement.  

 

11. Rondvraag. 

De heer Boluijt: verkiezingen van 12 september. Het was erg druk op het stembureau. In het vervolg 

anders. De voorzitter stelt voor dit niet in het presidium te doen. De heer Zijlmans vraagt naar 

vergaderen in de B&W kamer. De voorzitter stelt voor dit te evalueren. De heer de Neve geeft aan 

dat het voor iedereen openbaar is en steunt het voorstel van de voorzitter. De heer Boluijt geeft aan 

dat dit meer ruchtbaarheid verdient. De heer Van den Bosch steunt dit. Mevrouw Lepolder wil ook 

graag vergaderen in de B&W kamer, zij moet hier aan wennen. De heer Van Zundert is groot 

voorstander van de openbaarheid. Hij pleit voor de raadzaal.   

 

12. Sluiting.  

De voorzitter sluit de vergadering om 20:40 uur. 

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 11 oktober 2012 

 

             Griffier  voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer drs. S.C.C.M. Bolten 

 


